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Barneveld, 16 september 2019 
 
 
Geacht College, 
 
 
Op basis van de organisatieverordening van de gemeenteraad artikel 42, stelt de fractie van Lokaal Belang 
schriftelijke vragen aangaande de voorgenomen kap van ongeveer 100 bomen in het Johannabos in Voorthuizen. 
 
Lokaal Belang heeft via diverse berichten van verontruste en geschrokken inwoners kennisgenomen van, de 
voorgenomen grootschalige kap van bomen in het Johannabos in Voorthuizen, want daar lijkt het sterk op. 
Wij zijn, net als inwoners, hier onaangenaam door verrast. 
 
Lokaal Belang hecht grote waarde aan het behoud van het in onze gemeente aanwezige groen, de bossen en de 
bomen in het bijzonder. Bomen zijn belangrijk vanwege hun economische, ecologische en maatschappelijke 
waarde. Bomen geven verkoeling, reguleren hemelwater, bieden schuilplaatsen voor dieren, vangen vervuilende 
stoffen op, geven rust en hebben positieve invloed op de gezondheid van mensen. De waarde van bomen wordt 
groter naarmate de boom ouder wordt. Grootschalige bomenkap in het verleden heeft ons zorgen gebaard.  
En ook de aanhoudende kap van bomen in onze gemeente, vaak in verband met nieuwe woonwijken  
(b.v. Lunterseweg, Wildzoom), waarbij bomen telkenmale het kind van de rekening lijken te zijn. Dat vindt Lokaal 
Belang zorgelijk en erg onwenselijk. 
Daarnaast vindt Lokaal Belang een goede communicatie met inwoners over dit soort kapplannen erg belangrijk.  
Met betrekking tot bossen hecht Lokaal Belang er ook waarde aan te zeggen dat wij bossen zien als natuur.  
Niet door de mens gemaakt en gevormd. Waar je je kunt laten verrassen, kunt genieten, spelen, wandelen en 
ontdekken. Het door ons gestarte Bomenplan is in onze ogen hard nodig om ons ‘groene kapitaal’ beter te 
beschermen. 
 
Op 17 april vorig jaar stelde Lokaal Belang al vragen rondom de mogelijke kap van bomen in het Johannabos.  
Dit naar aanleiding van een bijeenkomst over plannen met betrekking tot het Johannabos. Inwoners hadden toen 
zorgen over de mogelijke kap, de communicatie en het mogelijke gebrek aan inspraak.  
U stelde, als eigenaar en beheerder van het Johannabos, in uw beantwoording dat: “er geen plannen waren voor 
kappen van houtopstanden en dat het zou gaan om beheermaatregelen.”  
En: “De bewoners hebben daadwerkelijk inspraak bij het bepalen van de gewenste maatregelen.”  
Dat stelde ons in zekere zin gerust. Enige tijd geleden was ons raadscommissielid Sjoerd van Amerongen bij een 
door de gemeente georganiseerde rondwandeling in dit bos aanwezig. Daar benadrukte hij nog eens het belang 
van een tijdige en volledige communicatie met inwoners. Tijdens deze wandeling werd er overigens niet 
gesproken over voorgenomen grootschalige kap waarvan nu sprake is/lijkt te zijn.  
 
Wij stellen de volgende vragen: 
 

1. Wat is de reden dat de buurt/de bewoners niet van te voren op de hoogte zijn gesteld van de 
voorgenomen kap (zichtbaar gemaakt door middel van de oranje-rode stip op de bomen)? 

2. Hoe verhoudt zich dat met de door u gedane toezeggingen o.a. in mei 2018 (beantwoording schriftelijke 
vragen april 2018) als het gaat om samenwerking, actieve en duidelijke communicatie vooraf en 
daadwerkelijke inspraak? 

3. Op welke wijze gaat het college alsnog deze samenwerking, communicatie en daadwerkelijke inspraak 
aangaande het Johannabos in Voorthuizen vormgeven? 

4. Hoe definieert het college ‘beheermaatregelen’ en ‘kap van houtopstanden’? 
5. Is het college het met ons eens dat de kap van zo’n 100 bomen gekwalificeerd mag worden als ‘kap van 

houtopstanden’? Zo nee, waarom niet?  
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Zo ja, heeft u een melding gedaan in het kader van de Wet natuurbescherming?  
Zo ja, dan ontvangen wij deze graag. 

6. Is het college het met ons eens dat een ‘bos’ iets anders is dan een gecultiveerd park? 
7. Is het college het met ons eens dat in een bos de natuur ook een beetje zijn gang moet kunnen gaan? 

Dit in het kader van het in stand houden van een ‘natuurlijke uitstraling’ en ecologie?  
Een bos, elk plekje is weer anders, donker en licht wisselen elkaar af, grote en kleine bomen, hoekjes en 
heuveltjes etc. oftewel: natuur.  
(Uiteraard worden daar niet maatregelen in het kader van de veiligheid mee bedoeld.) 

8. Waarom wil het college deze bomen kappen? 
9. Waarom wil het college zovéél bomen kappen? 

Heeft u voor ons een kaartje/tekening van het plangebied met daarop aangegeven het aantal bomen, 
soort bomen en reden van kap? 

10. Is het werkelijk nodig al deze bomen te kappen? Op basis waarvan? Kan het ook anders? 
11. De aanblik van de gemerkte bomen (brede rijen bomen achtereen) zegt ons dat het hier niet gaat om 

‘zieke’ bomen, maar om gezonde bomen. Klopt dat? 
Zo ja, waarom worden zoveel gezonde bomen gekapt? Acht u dat in het kader van milieu, duurzaamheid, 
en rentmeesterschap gewenst en geoorloofd?  

12. Bent u bereid de voorgenomen kap te heroverwegen en (zoveel mogelijk van) de bomen te laten staan? 
Zo ja, hoeveel bomen laat u staan? 
Zo nee, waarom niet? 

 
  

 
Vriendelijke groeten, 
 
 
Namens de fractie van Lokaal Belang, 
 
 
Mijntje Pluimers 
Fractievoorzitter, raadslid 
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